

20 December 2022

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

٢٠ ديسمبر ٢٠٢٢

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عناية السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

Re: SHUAA Capital psc Board resolutions taken by circulation **الموضوع: قرارات مجلس إدارة شعاع كابيتال ش.م.ع المتخذة بالتمرير**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

We wish to inform you that the Board of Directors of SHUAA Capital psc ("SHUAA") took the following resolutions today by circulation:

نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة شعاع كابيتال ش.م.ع "شعاع" قد اتخذ اليوم القرارات التالية بالتمرير:

1- Approved the appointment of a liquidity provider for SHUAA shares in Dubai Financial Market, subject to required regulatory approvals.

١- الموافقة على تعيين موفر للسيولة لأسهم شعاع بسوق دبي المالي، شريطة الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة.

2- Approved the orderly wind down of Gulf Finance Saudi Arabi, a wholly owned subsidiary of SHUAA specialized in SME lending business, as per SHUAA strategy to exit non-core activities.

٢- الموافقة على إنهاء أعمال شركة الخليج للتمويل (السعودية)، وهي شركة تابعة ومملوكة بالكامل لشعاع تعمل في مجال تمويل الشركات الصغيرة والمتوسطة، وذلك وفقاً لاستراتيجية شعاع للتخارج من الأنشطة غير الرئيسية.

3- Other customary business-related resolutions.

٣- قرارات أخرى متعلقة بأعمال الشركة الاعتيادية.

Sincerely yours,

Bachir Nawar
Chief Legal and Compliance Officer



وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

بشير النوار
رئيس الدائرة القانونية والامتثال